
SAMNANGER KOMMUNE

 

SAKSFRAMLEGG

Sakshandsamar: Marianne Soleng Arkivkode: FE-033
Arkivsaksnr: 22/784 Løpenr: 22/7990
Sakstype: Politisk sak

SAKSGANG
Styre, utval, komité m.m. Møtedato Saksnr
Kommunestyret 20.10.2022 059/2022

Faste saker

20.10.2022 Kommunestyret:
Handsaming i møtet:
Eventuelle merknader til protokoll frå førre møte:
Ingen merknader.

Orientering om prosjektet med landstraum til oljefelta NOA og Krafla
Orientering om status for prosjektet og vidare framdriftsplan. Orienteringa var ved Dines Haslund frå 
Aker BP. Helge Toft, Carl Christian Overholt og Camilla Hatleskog var også til stades under 
orienteringa. NVE har no avgitt innstilling til konsesjonssøknaden, og saka ligg no til handsaming i 
Olje- og energidepartementet. Forventa byggestart er hausten 2023, og forventa driftsstart er i 2026. 

Grunngjevne spørsmål:

Grunngjevne spørsmål frå KrF om framtidig omsorgstilbod for fysisk aktive demente
Gunn Totland Moss (KrF) las opp spørsmåla. Ordførar Knut Harald Frøland (Bl) las opp svar frå 
rådmannen.

Grunngjevne spørsmål frå Frp om bubilparkering
Odd Arne Haga (Frp) las opp spørsmåla. Kommunalsjef HIlde-Lill Våge svara. 

Grunngjevne  spørsmål frå Frp om oppfølging av inaktive eldre
Odd Arne Haga (Frp) las opp spørsmåla. Kommunalsjef Edith Oma svara. 

Grunngjevne spørsmål frå Frp om mobildekning i Rolvsvåg
Linda Haug Kollbotn (Frp) las opp spørsmåla. Ordførar Knut Harald Frøland svara og orienterte om 
kva som er gjort til no i denne saka. 

Grunngjevne spørsmål frå Frp om 1995-bygget på Samnangerheimen
Linda Haug Kollbotn (Frp) las opp spørsmåla. Kommunalsjef Edith Oma svara. 



Utvalet sitt kvarter:

Motorcrossgruppe i Samnanger idrettslag
Lena Tveit (Bl) orienterte om at det vil bli tatt opp ei motorcrossgruppe i Samnanger idrettslag. Dei 
leitar no etter eit område der gruppa kan driva aktiviteten sin. 

Forvaltningskontrollar
Leiar i kontrollutvalet Arild Røen (H) gav ros til administrasjonen si oppfølging av 
forvaltningskontrollar som er gjennomført dei siste par åra. 

Solskjerming i kommunestyresalen
Øyvind Steinsland (Bl) spurde om administrasjonen har plan for solskjerming i kommunestyresalen. 
Kommunalsjef Hilde-Lill Våge svara. Ho orienterte om at det er sett av midlar til dette i 
økonomiplanen. 

Samrøystes vedtak. 

KS- 059/2022 Vedtak:
Orienterings-/referatsaker vert tekne til orientering.

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

· Orienterings-/referatsaker vert tekne til orientering.

Oversikt over faste saker: 
Eventuelle merknader til protokoll frå førre møte.
Orienterings-/referatsaker.
Utvalet sitt kvarter.


